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Terugkoppeling van de vergadering van de commissie Maatschappelijke Zaken op 13 

februari 2017 

20.00 tot 21:35 uur 

 

Voorzitter  :  Corrie Konijn 

Commissiegriffier :  Dimph van der Schuur 

 

Aanwezige commissieleden:  Rob Levie (Heiloo-2000), Ernest ten Hacken (VVD), Mieke 

Beemsterboer (BMV), Robert Bosman (D66), Hanny Kaan-

Brink (CDA), Erik Smits (PvdA), Elly Meriwani (E.66) 

 

Gasten :  ph Opdam, mevrouw P. de Hoogh (buurtsportcoach), Betty         

                                                          Pols (beleidsmedewerker Samenleven)  

Afwezig                      :             ph Beens mka, Willem Gomes (NCPN) mka 

 

01. Agendavaststelling 

Conform. 

02. Inspreekrecht 
Geen insprekers. 

03. Mededelingen  

a. Mededelingen voorzitter 
- De heer Gomes van NCPN is met kennisgeving afwezig. 
- Ph Beens is met kennisgeving afwezig en wordt vervangen door ph Opdam. 
- Voorafgaand aan de commissie MZ op 13 maart a.s. is er een kennismaking tussen de cie MZ en 
de adviesraad sociaal domein. 

b. Mededelingen portefeuillehouders  
Geen. 

c. Mededelingen portefeuillehouders Regionale Samenwerking inclusief de drie 
decentralisaties/Verbonden Partijen/Gemeenschappelijke Regelingen 
Geen. 

d. Mededelingen commissieleden 
De heer Ten Hacken van VVD geeft aan dat hij volgende maand niet aanwezig is en zal worden 
vervangen door Brenda Bruin.  
In de klankbordgroep Sociaal Domein wordt Heiloo vertegenwoordigd door raadsleden Matthijs de 
Moel en Fons Hopman. Echter zitten beide raadsleden niet meer in deze cie MZ. Wil het hier graag 
over hebben. 

e. Terugkoppeling klankbordgroep BUCH Sociaal Domein 
Er is sinds 23 november 2016 geen bijeenkomst meer geweest. De eerstvolgende bijeenkomst is 
op woensdag 1 maart en gaat over beschut werk en minimabeleid. 

f. Toezeggingenlijst 
PvdA vraagt een reactie van ph Opdam over de nieuwe ontwikkelingen bij RIVM mbt 
rubbergranulaat. Ph Opdam komt hier op terug. 
BMV vraagt of het onderhoud van de sportvelden van de B5 bij de gemeente blijft en wat de 
laatste stand van zaken is. Ph Opdam geeft aan dat de gemeente voorlopig verantwoordelijk blijft 
voor het onderhoud en vervanging van de velden. De B5 heeft de gemeente een verdeelsleutel 
voorgesteld aangaande de huur. Het college gaat hier nog op reageren. De raad wordt hier nog 
nader over geïnformeerd. De gemeente en de B5 zijn nog steeds in goed overleg. Ph Opdam 
hoopt dat het voor de zomer zijn beslag krijgt. 
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04. Presentatie buurtsportcoach 
Portefeuillehouder M.R. Opdam is bij dit punt uitgenodigd. 
De presentatie is verzorgd door de buurtsportcoach mevrouw P. de Hoogh. 

 

TER ADVISERING 

 

05. Vervolg Nota integraal jeugdbeleid Heiloo 2012-2016 
Portefeuillehouder E. Beens is bij dit punt uitgenodigd 
 
Voorstel 

1. In te stemmen met het aansluiten bij het BUCH integraal beleidskader sociaal domein  

2016-2018 en geen nieuwe lokale nota Integraal jeugdbeleid te ontwikkelen.   
 
Bespreking commissie 
E.66 is akkoord. Hamerstuk. 
CDA vindt het een goed plan om dit in BUCH verband te ontwikkelen, echter dient de couleur 
locale wel goed zichtbaar te blijven. Belangrijk is dat er goed gekeken wordt naar preventief 
jeugdbeleid. Akkoord. Hamerstuk. 
Heiloo-2000 is akkoord. Hamerstuk. 
VVD is akkoord. Hamerstuk.  
BMV doet de suggestie om de financiering van de uren van de jongerenwerker en de 
buurtsportcoach te combineren. Vindt couleur locale belangrijk. Vraagt hoe het zit met speerpunten 
zoals Brunogebouw, jongerenbus. Hamerstuk. 
PvdA vraagt hoe de aanbevelingen uit de evaluatie jeugd- en jongerenwerk geborgd worden. Vindt 
couleur locale belangrijk. Vraagt zich af of er significante verschillen zijn op het gebied van 
jeugdzorg in de vier gemeenten. Mist een nulmeting. Hoe worden de kosten van jeugdzorg 
verdeeld binnen de BUCH? Heeft geconstateerd dat jongerenparticipatie en communicatie niet 
goed werkt. Is kritisch over voorstel. Hamerstuk. 
D66 hecht aan actief jeugd- en jongerenbeleid. Is blij dat jeugd- en jongerenwerk weer op de kaart 
is gezet. Vindt dat hier te weinig over terugkomt in de nota. Is niet blij met het uitblijven van een 
nieuwe nota jeugdbeleid. Vindt de stand van zaken lokale jeugdagenda meer een opsomming van 
processen dan resultaten. Niet tevreden over gang van zaken. Wil liever een nieuw nota 
jeugdbeleid met meer aandacht voor jeugd- en jongerenwerk. Vraagt naar status hangplekken en 
skatepark. Bespreekstuk. Wil het in de raad nog hebben over de urgentie van het beleid en vindt 
dat lokale initiatieven moeten worden ondersteund.  
 
Toezeggingen ph Opdam 
- Het actieplan preventief jeugdbeleid wordt ter inzage gelegd.  
- De aanbeveling om de combinatie van jongerenwerker en buurtsportcoach op gebied van 
financiering wordt meegenomen.  
- De kostenverdeling van jeugdhulp wordt nagevraagd en teruggekoppeld.  
- De stand van zaken mbt hangplekken wordt nagevraagd en teruggekoppeld.  
 
Jongerenwerker Maarten van der Molen schuift ook even aan om een aantal vragen te 
beantwoorden.  
PvdA vraagt hem wat de commissie MZ kan doen om hun plannen door te kunnen laten gaan. 
Maarten stelt voor een keer een presentatie te komen geven aan de cie. MZ waarop enthousiast 
wordt gereageerd. 
 
Advies commissie 
De commissie adviseert de raad het voorstel te agenderen voor de raadsvergadering van 6 maart 
2017 als bespreekstuk. PvdA betreurt dat er geen nulmeting is geweest. D66 vindt het een 
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bespreekstuk, wil het hebben over de urgentie van het beleid en vindt dat lokale initiatieven 
ondersteund moeten worden. 

 

06. Informatie-uitwisseling commissieleden  
VVD geeft aan dat raadsleden De Moel en Hopman deelnemen in de klankbordgroep sociaal 
domein maar beiden niet meer in deze commissie zitten. Dit hoeft geen bezwaar te zijn maar de 
terugkoppeling van de klankbordgroep sociaal domein staat hier wel op de agenda. Zou zich voor 
kunnen stellen dat de terugkoppeling voortaan schriftelijk wordt gedaan.  
D66 legt de vraag voor aan de heer Hopman. 
De commissie is in meerderheid voorstander van een schriftelijke terugkoppeling. 
De heer De Moel schuift even aan en zegt een schriftelijke terugkoppeling prima te vinden. Indien 
gewenst kan hij een toelichting komen geven.  

 
Van deze vergadering is een integraal geluidsverslag gemaakt.  
Dit verslag is te beluisteren via de website www.heiloo.nl (en via iBabs) bij de desbetreffende 
vergaderdatum. U kunt dit verslag beluisteren op agendapunt en ook per spreker. 

http://www.heiloo.nl/

